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Dotyczy: odpowiedzi na petycję znak:OP.152.29.2024 z 19.09.2024 r.

Odnosząc się do odpowiedzi na moją petycję w sprawie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego i 
pieszych na ulicy Leśnej w Daszewicach gm. Mosina, przekazuję następujące uwagi:

1. Mieszkańcy ulicy Leśnej zdają sobie sprawę, że budowa chodnika na całym odcinku ulicy 
wymagałaby wywłaszczeń oraz częściowej likwidacji istniejącego zagospodarowania. Tego 
rodzaju ingerencję mieszkańcy jednak zdecydowanie odrzucają. Podjęcie decyzji o poszerzeniu 
pasa drogowego bez wcześniejszej konsultacji z mieszkańcami może wywołać dość daleko idące 
niepokoje społeczne. Oczekiwania mieszkańców dotyczą budowy chodnika jedynie na odcinku 
spełniającym wymagane kryteria. Po uwzględnieniu wybudowanego w ostatnim czasie 
chodnika na odcinku od przejścia dla pieszych do przystanku w kierunku do Poznania, pozostał 
do budowy odcinek około 100 metrów. Na odcinku około 120 metrów, nie spełniającym 
kryteriów pozostałoby utwardzenie zwężającego się pobocza po którym mógłby w miarę 
bezpiecznie poruszać się pojedyńczy pieszy. Z obserwacji wynika, że niektórzy piesi starają się 
poruszać nieutwardzonym poboczem, co ze względu na występujące tam nierówności nie jest 
zadaniem łatwym. Utwardzenie pobocza zdecydowanie poprawiłoby komfort poruszania się. 
Tak czy inaczej, pieszy na nieutwardzonym wąskim poboczu, czuje się bezpieczniejszy aniżeli 
na jezdni.

2. Poprawie bezpieczeństwa zamiast proponowanych progów zwalniających, mogłaby służyć 
sygnalizacja świetlna , wzorem tej zainstalowanej np. przy Szkole Podstawowej w Czapurach. 
Chodzi o spowolnienie ruchu , a nie o upieranie się przy określonych rozwiązaniach.
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